

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 26-01-2026 10:37:17 AM Subject: Appointment of Vice Chairman of the Board</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: 26-01-2026 10:37:17 AM الموضوع: تعيين نائب رئيس مجلس ادارة</p>
<p>Please be advised that the Board of Directors, in its meeting held on 22/1/2026, decided to appoint Mr. Al-Samaha Islamic Finance and Investment Company as Vice Chairman of the Board of Directors, replacing Eng. Khaled Aareem Khaled Ali, who became a member of the Board of Directors as of that date.</p>	<p>يرجى العلم بأن مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/1/22 قد قرر تعيين السادة / شركة السماححة للتمويل والاستثمار الإسلامي نائباً لرئيس مجلس الادارة بدلا من المهندس/ خالد اعريم خالد علي والذي أصبح بصفته عضو في مجلس الإدارة اعتباراً من تاريخه.</p>
<p>22-01-2026</p>	<p>22-01-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد نور كرزون</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد نور كرزون</p>